
N-VA Buggenhout Stoempfestijn
Zondag 11 december 2022 van 11.30 tot 14.30 uur
Zaal Torenhof (Putweg 2 in Opstal)

Keuze uit wortel-, prei- of spinaziestoemp in combinatie met 
worst, visfi let of groentenburger

Inschrijven voor 6 december via: Ward.vranken@n-va.be

14 euro/ 17 euro per volwassene, soep inclusief
8 euro voor kinderen (jonger dan 12 jaar)

NIEUWJAARSRECEPTIE 
N-VA Buggenhout

Zondag 22 januari om 11 uur
Patattenmolen (Krapstraat 159 in Opstal)

Klink samen met ons en met Vlaams parlementslid en 
Dessels burgemeester Kris van Dijck op het nieuwe jaar!

N-VA stelt slechte toestand van oudste servicefl ats aan de kaak
Tijdens de gemeenteraad van september kaartte N-VA 
Buggenhout de slechte toestand van de oudste service� ats 
‘Seniorama I’ aan. De bevoegde schepen erkent de situatie maar 
hee�  geen langetermijnplan klaar. N-VA Buggenhout 
wil dringend oplossingen voor de hoogst noodzakelijke  ingrepen 
op de Buggenhoutse zorgcampus.

Kranige oudjes
“Momenteel kiezen bewoners ervoor om zelf een mobiele airco 
aan te kopen, karton en zilverpapier te kleven op de ramen. 
Soms zoeken ze zelfs tijdelijk elders onderdak bij een hittegolf. 
Dat kan echt niet de bedoeling zijn”, zegt raadslid Jan Jacobs. 
Gelukkig wordt er voor enkele hoekappartementen op korte 
termijn toch een zonnewering of een zonnefolie voorzien. 

Huidige woonkwaliteitseisen
Door het jongste woonzorgdecreet voldoen de oudste serviceflats 
niet meer aan de huidige woonkwaliteitseisen. De oorspronkelij-
ke badkamers werden wel opgefrist, maar verder staan er  geen 
grondige renovatiewerken meer op de planning.  

Tijd om beslissingen te nemen 
“De gemeente heeft tot 2034 om zich in regel te stellen met de 
strengere normen van het decreet. Minimaal oplapwerk zal niet 
voldoen en dus zijn er belangrijke beslissingen te nemen. Hoe 
lang blijven we investeren in de bestaande gebouwen? 
Vanaf wanneer stellen we een opnamestop in? Zijn een volledige 
afbraak en nieuwbouw een optie? Omwille van de lange 
doorlooptijden bij een bouwdossier is het van belang dat het 
gemeentebestuur de voorbereidende werken en visievorming 
opstart”, vertelt raadslid Ward Vranken.
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Herinrichting Kerkstraat
Wist je dat de plannen voor de herin-
richting van de Kerkstraat bijna klaar 
zijn en het gemeentebestuur enkelrich-
tingverkeer wil invoeren? N-VA wil 
dat er zeker voldoende parkeerplaatsen 
blijven voor klanten en bewoners, zodat 
ons dorpshart ook een bloeiend han-
delscentrum kan worden. 

Meer info via wim.mommaers@n-va.be 
en tamara.bogaerts@n-va.be

Verkoop randparking Klaverveld
 Het gemeentebestuur van Buggenhout is 
nog steeds van plan om de helft van de 
randparking in Klaverveld te verkopen 
voor de bouw van een sportzaal. 
Meer info via wim.mommaers@n-va.be.

Heraanleg Kerkplein Opstal
Het voorontwerp voor de heraanleg van 
het Opstals kerkplein werd voorgesteld. 
De N-VA wil er de parkeerplaatsen in de 
Putweg behouden omwille van minder 
mobiele buurtbewoners. Ter compensatie 
van het verlies aan parkeerplaatsen moet 
ook de invoering van éénrichtingsverkeer 
in een deel van de Broekstraat onderzocht 
worden. 

Meer info via jan.jacobs2@n-va.be

Nieuwe kinderopvang
De N-VA stelde reeds in 2018 voor om een 
nieuwe kinderopvang te bouwen in de 
Broekstraat in Opstal. Uit de haalbaar-
heidsstudie bleek dat het oude Chirohuis 
voldeed aan de vereisten. Het gemeente-
bestuur onderzoekt ondertussen de haal-
baarheid van andere locatievoorstellen.

UiTPAS met kansentarief

De N-VA pleit sinds 2020 voor de uitrol 
van de UitPAS en een financiële tege-
moetkoming voor inclusieve verenigin-
gen. Intussen worden alle verenigingen 
van de sport-, jeugd en verenigingen-
raad financieel gestimuleerd om in te 
tekenen op het systeem van de UitPAS 
met kansentarief. Ook de bib, de Pit en 
de academie zijn lid.

Meer info via Sylva.Bogaerts@n-va.be 

Actualiseren ruimtelijke ordening
Op vraag van de N-VA wordt niet 
gewacht op het definitieve beleidsplan 
ruimte om onze ruimtelijke ordening in 
Buggenhout te actualiseren. We stellen 
onder andere voor om een verordening 
op te maken die de komst van apparte-
menten aan banden zal leggen.

Kort nieuws

Provincie Oost-Vlaanderen wil geen nieuwe moskeeën erkennen
Dertien nieuwe islamitische geloofsgemeenschappen dienden in Oost-Vlaanderen een aanvraag tot erkenning in. Het provincie-
bestuur brengt daarover advies uit en staat in voor de � nanciering na de eventuele erkenning. Maar niet alles loopt zoals het hoort.

Einde erkenning moslimexecutieve
De provinciebesturen staan in voor de financiering van de katho-
lieke kerkfabrieken en de orthodoxe en islamitische erediensten. 
De erkenningsprocedure voor die laatste verloopt – na advies van 
het provinciebestuur – via de moslimexecutieve. Die maken op 
hun beurt dossiers over aan het agentschap Binnenlands Bestuur. 
Recent werd de erkenning van die moslimexecutieve echter zelf 
opgeheven. Dat schept heel wat onduidelijkheid.

Geen overleg
Gedeputeerde An Vervliet: “Al in februari kondigde federaal 
minister van Quickenborne aan de erkenning van de moslimexe-
cutieve in te trekken. Nochtans is de procedure voor de erkenning 
van geloofsgemeenschappen gewoon blijven doorlopen. Er was 
geen overleg met minister van Binnenlands Bestuur Bart Somers. 

Als overgangsmaatregel moeten de dossiers nu bezorgd worden 
aan ‘het bureau van de moslimexecutieve’. Dat is absurd: dat 
orgaan heeft geen legitimiteit.”

Extra kosten voor de provincie
Als het agentschap Binnenlands Bestuur alle aanvragen goed-
keurt, betekent dat een fikse extra kost voor het provinciebestuur. 
An Vervliet: “ We besteden 50.000 euro per geloofsgemeenschap. 
Er staan dertien islamitische geloofsgemeenschappen op de 
wachtlijst voor erkenning. De rekening loopt snel op. Twee aan-
vragen kregen alvast een negatief advies. Maar eigenlijk vinden 
we dat er geen nieuwe islamitische geloofsgemeenschappen meer 
erkend kunnen worden, tot er een ernstig centraal bestuur op-
gericht is. Dat lijkt mij ook in het belang van de moslimgemeen-
schap zelf.”

Bestuurslid in de kijker: 

Evert Bettens
Wie ben jij?

“Sport, koken en engagement zijn sleutelwoorden op persoonlijk vlak. Dat engagement 
kon ik inzetten als groepsleiding, als lid van de Jeugdraad Asse en als ondervoorzitter 
van Jong N-VA Asse. Sinds kort ben ik verhuisd naar Opstal waar ik mijn engagement 
verder wil uitbreiden. Als bestuurskundige ging ik, na een omzwerving in het onder-
wijs, als parlementair medewerker van Lorin Parys aan de slag. Nu werk ik nog steeds 
in het Vlaams Parlement, als medewerker van parlementslid Kris Van Dijck.”

Waarom stapte je in de politiek?

“Gezien mijn vele engagementen, voortdurende zin in actie en drang tot maatschap-
pelijke verbetering, is de politiek een logische voortzetting van datgene waarmee 
ik al jaren bezig ben. Bovendien ben ik als parlementair medewerker hoofdzakelijk 
bezig met de commissie Binnenlands Bestuur. Dat beleidsdomein vindt zijn verta-
ling en uitvoering op lokaal niveau. Met dat in het achterhoofd, hoop ik dingen in 
beweging te zetten in Buggenhout, om zo de ‘Biggenaatse’ samenleving ten goede te veranderen.”

Waarom koos je voor N-VA (Buggenhout)?

“Een solidair Vlaanderen met aandacht voor zowel werknemers, werkgevers als zelfstandigen, is ook voor mij een kernwaarde. De 
manier waarop de N-VA de welvaartsstaat wil organiseren, is de correcte manier. Ook de ploeg van N-VA Buggenhout heb ik de 
afgelopen twee maanden leren kennen als gedreven, positief, proactief, intelligent en klaar om te besturen. Redenen genoeg om mee 
aan de slag te gaan in dat positieve project.”

beweging te zetten in Buggenhout, om zo de ‘Biggenaatse’ samenleving ten goede te veranderen.”

Jaarlijkse daguitstap 
Op zaterdag 10 september verzamelde N-VA Buggenhout voor 
haar jaarlijkse daguitstap. Dit jaar vertrok de trein richting 
Antwerpen. 

Stadswandeling
Onder de deskundige leiding van Freddy Boeykens werden we bij 
aankomst ondergedompeld in de geschiedenis van het monumen-
tale station Antwerpen-Centraal en de Van Wesenbekestraat. Die 
laatste straat is beter gekend als Chinatown. We hielden halt op de 
Ossenmarkt, het Begijnhof, het Sint-Catharinakerkje, het Hof van 
Liere, de Sint-Annakapel en het Snijders & Rockoxhuis. Nadien 
genoten wij in het Elfde Gebod van een heerlijk middagmaal. 

Stadhuis
In de namiddag ontving Antwerps schepen Koen Kennis ons op 
de Grote Markt. Daar kregen we als dessert een uitgebreide rond-
leiding in het volledig vernieuwde stadhuis. Van de rijke geschie-
denis, vele kunstvoorwerpen en aanwezige symboliek werden de 
bezoekers sprakeloos en dorstig. De enorme indrukken die het 
Schoon Verdiep creëerde, spoelden we door op een terras in de 
stralende zon en met live achtergrondmuziek. 

Wilt u op de hoogte blijven van onze activiteiten? 
Schrijf u in op de nieuwsbrief via tamara.bogaerts@n-va.be. 

www.n-va.be/buggenhoutbuggenhout@n-va.be
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


